
BEN WEYTS 

VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN 

 

 

ANTWOORD 

op vraag nr. 1295 van 18 mei 2017 

van SABINE VERMEULEN 

 

 

 

1. Ik heb geen informatie over de aanpak van buitenlandse autoriteiten. 

 

2. De dienst Dierenwelzijn heeft rechtstreeks contact opgenomen met Tsjechië en 

Duitsland.  

 

3-4+7. De Duitse en Tsjechische autoriteiten konden geen informatie geven over de 

herkomst en de bestemming van de pups. Vervolging van de exporteur zal in het 

land van vaststelling en eventueel van herkomst moeten gebeuren. Voor wat de 

importeur betreft, is in de eerste plaats het FAVV aan zet. 

 

5. Bij screening van de gegevens in de databank wordt ook nagegaan of het plausibel is 

dat de eerste verantwoordelijke effectief de kweker is. Daarnaast worden de 

gegevens in de registers en worpfiches van erkende kwekers en kweker-handelaars 

gecontroleerd. Dit neemt niet weg dat fraude moeilijk uit te sluiten blijft. De enige 

manier om zeker te zijn dat een pup effectief in Vlaanderen werd geboren, is echter 

DNA-onderzoek. 

 

6. Het toezicht op het intracommunautair verkeer is in de eerste plaats een 

bevoegdheid van het FAVV. Ik heb wel aan de Duitse autoriteiten gevraagd hoe zij 

deze controles organiseren, maar ik heb hier geen antwoord op gekregen. 


